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1. Nyt fra…   

 Eleverne 

  
 Nicolaj har været til fælles elevrådsmøde 
i kommunen. De andre skoler oplever at 
maden ikke er velsmagende. Det opleves 
også at det er for dyrt.  
Kvaliteten i Gadstrup er tilfredsstillende. 
Der er møde i elevrådet d. 10.10.  

 Lærerne 

Har været på pædagogisk weekend  
Der er startet et kursusforløb op omkring 
Nest pædagogik for 0. – 5. klassetrin og 
hvad der kan overføres i 
almenundervisningen.  
Pædagogisk weekend var inspirerende og 
et område der skal arbejdes videre med.   
Temaerne var ”Når vi er to voksne i 
undervisningen” og hvad er Co teaching 
og hvad er det ikke. Igen for at inspirere 
og arbejde videre kan vi forbedre ved Co 
teatchinstilgangen.  

 SFO  

 Ledelsen 

Pædagogisk weekend var en stor succes.  
Der var oplæg fra 2 konsulenter fra 
forvaltningen og workshop om ” Når vi er 
to voksne i undervisningen -  hvordan 
kommer det børnene til gode, og hvordan 
kan vi bruge flerfagligheden og de 
voksnes kompetencer optimalt”.  
Herudover et oplæg fra Co Teaching 
lærer fra Gladsaxe kommune omkring Co 
teatching. 
Vi er færdige med forældremøder. Der er 
mange netværks og vejlednings- og 
visitationsmøder vedrørende elever i  
særlige udfordringer.   

Dato:  30. september 2024 – kl. 17.00 – 19.00 

Sted:  Personalerummet 

Dirigent:  Susse 

Referent:  Lise 

Hvem er til stede: 
Thomas, Lise, Marianne, Hanne, Tanja, Susse, Camilla, Louise, Kathrine, Inger, 
Pernille, Tommy,  

Afbud fra: Tanja og Pernille 
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Der ændres på sidste skoledag. 
Ungebyrådet og SSP konsulent er 
tovholder på et fællesarrangement for 
alle Roskilde kommunes afgangsklasser i 
Roskilde. 

2. Elevfravær 

Der er på skolen en opmærksomhed i 
forhold til fravær – herunder minimere 
ferie på skoledage og at fremmøde for 
alle gør en forskel i forhold til det gode 
læringsmiljø.  
Der er etableret et ”Kom i skole team”. Er 
med ledelsen, klubpædagog, fremskudt 
rådgiver og inklusionspædagog.  
Særlig opmærksomhed på forebyggelse 
af skolefravær/vægring.  
Er der mange fraværsperioderog eller 
stort fravær? 
 Efterfølgende samarbejde med 
forældrene om årsag og mulige tiltag.  
Skolebestyrelsen kan understøtte 
kulturen med at elevernes fremmøde gør 
en forskel i klassemiljøet, når de er på  
besøg på udvalgte klassetrin.   
 

3. Opfølgning på trivselsmålingen for eleverne 
https://uni.uddannelsesstatistik.dk/Pages/Topics/19.aspx
?dashboard=2350 
 

Trivselsundersøgelsen er tilgængelig. Kort 
overordnet gennemgang. Den generelle 
trivsel på Gadstrup skole ligger på 3,6. Er 
på niveau med Roskilde kommune og 
landsgennemsnittet.  
90 % af eleverne ligger på3,1 eller 
derover. De enkelte årgange forholder sig 
til klassernes resultater.  

4. Opfølgning omkring Ipads 

Thomas har undersøgt, hvordan brugen 
af I pads sker på andre skoler. Der er ikke 
et entydigt billede. Der er to år tilbage i 
nuværende kontrakt.  
Der skal være opmærksomhed på, at 
eleverne er rutinerede i at bruge deres 
redskab før nationale overgangstest.  
Skolebestyrelsen kan ikke ændre på 
nuværende forsikringsaftale. Forældre 
kan henvende sig, hvis de er bekymrede.  
 

5. Forældre samarbejde – opfølgning fra sidste møde 

Susse har kigget på Skole og samfund. 
Det er ikke et særligt kursusforløb, som 
passer ind på et temamøde med 
kontaktforældre ud over kursusforløbet 
for kontaktforældre.    
Der er inspiration at hente i hæfte 3. 

https://uni.uddannelsesstatistik.dk/Pages/Topics/19.aspx?dashboard=2350
https://uni.uddannelsesstatistik.dk/Pages/Topics/19.aspx?dashboard=2350


Gadstrup Skole 

Skolebestyrelsesmøde 
 

 
Der foreligger også et kontraktudkast til 
aftaler for forældre. Skolebestyrelsen ser 
mulighed for at anvende det i de små 
klasser forebyggende og at forældre hele 
tiden udvikler på dokumentet afhængig 
af, hvad der er relevant på årgangen.  
Kan der være særlige temaer på de 
enkelte årgange – ved et særligt 
forældremøde.  
Det besluttes at invitere kontaktforældre 
til et særligt møde vedr. ovenstående.  
 

6. Budget opfølgning og orientering om økonomi 

Gennemgang af budgetopfølgning.  
Der er sat penge af til nye materialer og 
Clever touch skærme på enkelte årgange. 
  
 

7. Høring kommunalt budget 2025 
https://www.roskilde.dk/da-dk/nyheder/udmontning-af-

budget-for-2025/ Input.  
Susse laver et hørringssvar 

8. Årsmøde deltagelse hos ”Skole og forældre” 
Der er et relevant indhold på 1. dagen. 
Der prioriteres kursus lokalt.  

9. Evt.  

 
Vi har slået to stillinger op. Der er 
samtaler onsdag. Camilla deltager.  
Henvendelse vedr. usikker skolevej.  
Der anbefales tilbagemelding i 
høringssvaret til budgettet fra borgeren. 
Det er lidt sent at melde tilbage og støtte 
op om dette enkelte sted. 
Skolebestyrelsen ser det som et af flere 
bekymringer på skolevejsstrækninger.  
Der efterlyser, hvad pengene fra 
sommerfesten på SFO er brugt til.  
Hvornår placeres høstkoncerten.  
 
  

10. Punkter til næste møde 

Vil Louise forælder fra børnehaveklassen 
stille op og være det manglende 
medlem? Tilbagemelding til Susse  

11. Lukket punkt Orientering 

 

https://www.roskilde.dk/da-dk/nyheder/udmontning-af-budget-for-2025/
https://www.roskilde.dk/da-dk/nyheder/udmontning-af-budget-for-2025/

